
Styrelsemöte via messenger 20230907  

Närvarande: Mie Shedin , Stina Träff, Elisabeth Bademo, , Ann Blomkvist, Jennie Lindhagen och Emelie 

Magnusson 

Frånvarande Linda Berglund  

• Mötet öppnas av ordf Mie S  

 

• Justerare Stina Träff  

 

 

• Ekonomin Stina Träff klubben har fortsatt god ekonomi  

 

• Nöt kommittén Jennie Lindhagen. Tävlingen på Kullingsjö blev ett bra arrangemang. Kommer 

göras inköp av elrep och stolpar för nötsektionen. Kan vara bra att styrelsen har ett fysiskt 

möte med nötkommittén  

 

• Kommunikation/ marknadsföring/ Sponsring Linda B och Emelie M. Emelie och Linda skriver 

ett specifikt sponsorreportage 

 

 

• Utbildning Ann Blomkvist UBK har en utbildning för nötinstruktörer.  

 

• Tävlings kommittén Ann Blomkvist finns inget just nu som är planerat, förutom ett Vp till 

hösten. 

 

 

• Evenemangsgruppen Elisabeth Bademo väntar med spänning på besked från Ale kommun 

 

• Övriga frågor. 

 

•  Inkom kritik vid en insändare till Omkring som lyftes med Svaks styrelse. Svak har inkommit 

med svar.  

 

• 3-kampen har sex deltagare klara. Linda Berglund lagledare  

 

• Svaks fråga om vi kan ha monter på My Dog finns ingen som känner sig bekväm med att stå i 

den, så vi avstår.  

 



 

 

 

 

 

• Nästa styrelsemöte  Kolboryd ihop med nöt kommittén den 26/9 kl 18 

 

 

 

 

Ordf Mie Schedin           sekrerare Ann Blomkvist          Justerare Stina Träff ’ 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------  


